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Protokoll fört vid styrelsemöte 14 november 2023 på Tvärgatan 2 i Höör 

Styrelsen: Ann-Margret Nordbeck, Hans Larsson, Håkan Järvelid, Peter Löfqvist,            

Iréne König, Karl-Gustav Holmgren, Inger Sjögren och Ylva Sjölin 

Inbjuden: Bitte Nilsson från Valberedningen 

 

1. Mötets öppnande 

 Ordförande Ann-Margret Nordbeck förklarade mötet öppnat och hälsade särskilt           

 Bitte Nilsson från Valberedningen välkommen. 

2. Godkännande av dagordning 

 Den föreslagna dagordningen godkändes med tillägg av några punkter under Övrigt. 

3. Justerare av dagens protokoll   
 Till att justera dagens protokoll valdes Inger Sjögren. 

 

  4. Bitte Nilsson har ordet 

 Valberedningen hade fått in avsägelse från sekreteraren, som innehaft posten i snart   

 6 år, samt från två av värdarna på Älvkullen. Efter diskussion med sekreteraren 

 accepterade han att kandidera till omval på ett (1) år. Han föreslog att vi ska söka efter 

 två värdar i kommande månadsblad. 
 
 

5.  Föregående mötesprotokoll från styrelsemötet den 9 oktober 
Föregående mötesprotokoll kommenterades kort. Under punkten 8 i det protokollet 

diskuterades möjligheten att bjuda in representanter från kommunen till ett möte.  

Karl-Gustav Holmgren betonade att det är viktigt att ”styra upp” ett sådant möte och 

noga formulera frågor. 

Till nästa styrelsemöte ska vi fundera på om vi vill ha ett sådant möte. Därefter lades 

protokollet till handlingarna. 

 
6. Diskussioner till ett beslut om vilket tryckeri vi ska anlita                                               

För att inte hamna i en jävsituation avstod Peter Löfqvist från att delta i diskussionen. 

Offerter hade kommit från Vollsjötryck och Arkitektkopia. På grund av kort tid till 

nästa tryckning togs beslutet att låta Vollsjötryck trycka kommande Programhäfte. 

Ann-Marie Nordbeck hade undersökt om några kostnader skulle uppstå vid ev. flytt av 

tryckningen, men det skulle inte vara aktuellt. Vi kanske bör besöka Arkitektkopia för 

närmare diskussion innan beslut om flytt tas. 
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7. Innehåll i Programhäftet för våren 2023 m.m. 

Mötet beslutade att omslagsfärgen på häftet ska vara ljust klargrön.  

Håkan Järvelid hade lagt in tillgängliga texter till månadsmöten, aktiviteter och 

teaterresor. Uppdateringar och tillägg skickas successivt till Håkan Järvelid.        

Häftet ska distribueras i början av januari, efter nyårshelgen. 

Underlagen och häftena måste vara tryckta innan julhelgen, vilket bör innebära        

att alla manus bör vara klara runt 7 december.  

Eventuellt ska vi lägga in besök på biblioteket. Ann-Margret Nordbeck undersöker 

med biblioteket. 

Medlemsförsäkring diskuterades – blanketter för Skandia finns på distriktets hemsida. 

 

8.    Annonsörerna – kvarstår och rabatterna alt. nytillkomna 

Styrelsen gick igenom vilka annonsörer och rabatter som är klara. Några annonsörer 

återstår att kontakta för besked. Ringsjöbygdens Buss & Taxi är ny annonsör. 

Kanske bättre att fakturera annonser i både vår- och höstutgåva av Programhäftet 

samtidigt. 

 

9.    Förslag till beslut på aktiviteter för bidragsansökan till ofrivilligt ensamma   

Bidragsansökan ska vara insänd senast 14 december. Hur når vi ensamma? Register 

och frimärken behövs. Ett förslag som kom upp var att bjuda med en vän till aktivitet. 

Ett annat förslag var att hämta medlemmar med handikappanpassad buss. Vi funderar 

vidare.                                     

 

 10.  Månadsbladet för november 

Två värdar till Älvkullen söks, ny studiecirkel – Ylva Sjölin skickar underlag till 

Håkan Järvelid. Påminnelse om att märka inbetalningarna (se Programhäftet under 

resp. aktivitet), påminnelse om julbord. Information från kommunen om parkeringen 

vid Älvkullen. 

 

 11.  Övrigt 

Ett förslag till hedersmedlem hade inkommit – men för sent för att kunna behandlas 

innevarande år. Styrelsen beslutade att tidigarelägga sista datum för nomineringstiden 

till den 30 augusti (inte september). 

PC-kanonen i stora rummet ska flyttas framåt för att förbättra upplösningen. 

22 november har vi möte för nya medlemmar. Styrelsen deltar. Peter Löfqvist               

ordnar landgångar, dricka och kaka. Mötet förbereds av Karl-Gustav Holmgren,   

Ann-Margret Nordbeck, Ylva Sjölin och Inger Sjögren. 

Till jullunchen i Åkersberg kräver stiftsgården 70-120 deltagare. I nuläget är inte så 

många anmälda. 

En medlem hade frågat varför cirklar som redan är fulltecknade finns med i 

Cirkelbladet. Anledningen är att alla cirklar med bidrag måste visas. 

Hans Larsson funderade på att bjuda in till flera kvällsaktiviteter. 

En karta som gäller sophanteringen (sopkärlens placering m.m.) behövs i köket i 

lokalen. 

 

 12.  Avslut 

Ann-Margret Nordbeck tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
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Vid protokollet    Justeras 

 

 

Håkan Järvelid    Inger Sjögren 

 

 

 

 

Ann-Margret Nordbeck 

 

 

 

 


